

NAUGHTY DOGS

NAUGHTY DOGS

sind eine Metal-Formation aus Amberg. Ihr Sound ist eine Mixtur aus klassischem Hardrock/Heavy Metal/Trash mit einer Prise Rock'n Roll. Stylistisch werden die 80er und 90er Jahre gehuldigt, ohne dabei auf ein modernes Soundgewand zu verzichten. In ihren Songtexten geben sich Krieg, Liebe und sonstige Dinge des täglichen Wahnsinns die Klinke in die Hand.

Die Geschichte der Band reicht bis zum Gründungsjahr 2012 zurück. Nach vielen Gigs und einigen Besetzungswechseln startet die Formation mit einem mittlerweile perfekten Line-up neu durch.

Live auf der Bühne wird eine mitreißende, durch eine hohe Spielfreude gekennzeichnete Show geboten, wobei alles 100% live gespielt wird ohne Schnickschnack. Bekannte Risiken und Nebenwirkungen beim Anhören dieser Band bestehen in Heiserkeit, Nackenschmerzen und Versteifungen bestimmter Handextremitäten (Zeigefinger und kleiner Finger).

Naughty Dogs sind:

Siggi – Vocals // Piepsi – Bass // Leonie – Guitar // Uli – Guitar // Andy - Drums



Facebook: <https://www.facebook.com/SellYourSoulForRocknRoll>

Instagram: https://www.instagram.com/naughty_dogs_band/

Spotify: <https://open.spotify.com/intl-de/artist/7zI4ekmG4O7CzTMTrPrRyW?si=KlqbWRk6Qz2nTaxTJpNcFQ>

YouTube: <https://youtube.com/@NaughtyDogsOfficial-pc2lc?si=EelmihAJGPwD3eck>

Website: <https://www.naughty-dogs.de/home/index.html>

Backstage Pro: <https://www.backstagepro.de/naughty-dogs>

Kontakt: <mailto:info@naughty-dogs.de>

NAUGHTY DOGS

NAUGHTY DOGS

are a metal band from Amberg/ Germany. Their sound is a mixture of classic Hardrock/Heavy Metal/Trash with a pinch of Rock'n Roll. Stylistically they pay homage to the 80's and 90's without renouncing a modern sound.

In their lyrics, war, love and other things of the daily madness are the main topics.

The history of the band goes back to the founding year 2012. After many gigs and some line-up changes, the formation restarts with a now perfect line-up.

Live on stage, a rousing show characterized by a high joy of playing is offered, where everything is played 100% live without frills. Known risks and side effects when listening to this band are hoarseness, neck pain and stiffening of certain hand extremities (index finger and little finger).

Naughty Dogs are:

Siggi – Vocals // Piepsi – Bass // Leonie – Guitar // Uli – Guitar// Andy - Drums



Facebook: <https://www.facebook.com/SellYourSoulForRocknRoll>

Instagram: https://www.instagram.com/naughty_dogs_band/

Spotify: <https://open.spotify.com/intl-de/artist/7zI4ekmG4O7CzTMTrPrRyW?si=KlqbWRk6Qz2nTaxTJpNcFQ>

YouTube: <https://youtube.com/@NaughtyDogsOfficial-pc2lc?si=EelmihAJGPwD3ecK>

Website: <https://www.naughty-dogs.de/home/index.html>

Backstage Pro: <https://www.backstagepro.de/naughty-dogs>

Kontakt: <mailto:info@naughty-dogs.de>